
 

 

 

 

 

MOTIE DRUGSTESTPUNT IN ROTTERDAM 

 

De gemeenteraad van Rotterdam, in vergadering bijeen op 7 juli 2016 ter bespreking 

van het voorstel tot vaststelling van de voorjaarsnota 2016; 

 

 

Constaterende  

 

 Dat het drugsgebruik in clubs en op festivals ondanks een ontmoedigingsbeleid 

van de gemeente niet is afgenomen; 

 

 

Overwegende  

 

 Dat sinds het verdwijnen van een drugstestpunt het voor uitgaanspubliek in 

Rotterdam niet meer mogelijk is om drugs te testen op veiligheid; 

 

 

Verzoekt het college 

 

 Binnen drie maanden samen met de GGD een plan te maken om uitgaanspubliek 

weer de mogelijkheid te geven drugs te laten testen, om daarmee de risico’s op 

ongelukken met vervuilde drugs te verminderen; 

 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

 

 

 
  

Arno Bonte      Leo de Kleijn 

GroenLinks      SP 
 


